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Изучение стереотипов национальных характеров 

на занятиях по русскому языку как иностранному

В  статье  рассматривается  система  работы  по  теме  «Земля  народом  сильна»  в 

рамках  языковой  стажировки  студентов-филологов  из  зарубежных  вузов.   Стереотипы 

национальных  характеров  и  «загадки»  русской  души  изучаются  на  материале 

аутентичных текстов:  сказок и легенд, международных анекдотов, научных исследований 

русского языка и русской истории.  Приводятся примеры языковых, условно-речевых  и 

речевых упражнений, направленных на развитие умений и навыков  чтения, аудирования, 

письма и говорения; предлагается  сценарий ролевой игры.
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National character stereotypes study at the classes of Russian as a foreign language

The report describes the system of work on the theme «Land is strong by its people» as 

part of foreign students-philologists language training program. Stereotypes of national character 

and the «mysteries» of the Russian soul are studied on the base of the authentic texts of fairy 

tales  and legends,  international  anecdotes,  scientific  researches  of  the  Russian  language  and 

Russian history.  The paper gives examples of language skills  and speech exercises aimed at 

developing  reading,  listening,  writing  and  speaking  competence;  the  role-play  scenario  is 

offered.
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